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Verksamhetsnomineringar inför budget 2021 
 
Förvaltningens förslag anser vi vara klokt och välbalanserat. Det innehåller en tydlig 
generell markering av att det förebyggande arbetet som bedrivs i stadsdelens behöver få 
fortsätta. Vi stöder detta helhjärtat. Inom stadsdelens egna verksamheter har det 
förebyggande arbetet utvecklats, t ex inom äldreomsorgen och genom barn- och 
ungdomsplanen. Stadsdelen har också under ett antal år stärkt samarbetet med andra 
aktörer i stadsdelen för att bland annat förbättra folkhälsan och skapa en meningsfull fritid. 
Det behovet var inte minst tydligt under flyktingkrisen för några år sedan och vi ser det nu 
igen i samband med covid-19.  
Vi vill samtidigt markera att de nedskärningar som har varit konsekvensen av en alltför 
snålt tilltagen budget för de i stadsdelen ingående sektorerna måste brytas om det ska 
finnas förutsättningar att bedriva ett starkt förebyggande arbete framgent.  
Mot den bakgrunden vill vi lägga följande kommentarer till förvaltningens förslag: 

• Efter nedstängningen av träffpunkten i Kallebäck uttrycker de äldre i det området ett 
stort behov av en ny mötesplats. Den planering som pågick under 2018 fick avbrytas 
p g a stadsdelens ekonomiska läge. Vi anser att denna planering  behöver 
återupptas snarast för att möjliggöra för äldre att träffas när restriktionerna efter 
covid19-krisen upphört.  

• Förvaltningen lyfter ett behov av boenden för äldre som främst behöver trygghet och 
gemenskap. Vi har under många år drivit frågan om fler trygghetsboenden i 
stadsdelen. Förra året öppnade Poseidon ett trygghetsboende i Olskroken. Vi vill se 
en fortsatt utveckling av det då vi bedömer att behovet kommer att öka.  

• LOV för äldreboenden innebär risker, som förvaltningen skriver. Vi håller med och 
anser att LOV inte ska införas för äldreboenden i Göteborg.  

• Vi är överens med förvaltningen om att kulturskolan är viktig och måste bevaras, 
även om den inte är en lagstadgad verksamhet.  

• Detsamma gäller fritidsverksamheten och stödet till föreningslivet. Förvaltningen 
lyfter de vinster som uppkommit genom fritidssamarbetet med Östra Göteborg. Det 
har inte bara inneburit bättre utnyttjande av personal och ett större utbud för barn och 
ungdomar från båda stadsdelarna utan också ökat förutsättningarna för integration 
och ett mer jämlikt Göteborg. Vi tycker det skulle vara djupt olyckligt om det 
försvagades och vill markera att det är nödvändigt att fritidsverksamheten i den nya 
förvaltningen från 2020 tar vara på den lokala personal som har kontaktytor mot 
såväl andra förvaltningar och föreningslivet och vars kompetens är viktig för att hjälpa 
frivilliga krafter att bidra. Det är också angeläget att ha generösa öppettider för 
fritidsgårdens verksamheter så att de ungdomar som behöver får tillgång till bra och 
utvecklande fritidsverksamheter. 

• I höstas bidrog vi till att frivilligcentralerna skulle kunna fortsätta sin verksamhet. Vi 
vill att stödet till det lokala föreningslivet ska öka, inte minska i kommande budget.  

• Förvaltningen tar också upp den stora betydelse som restaurangerna på 
äldreboendena har för de äldre. Det är viktigt att tänka framåt och skapa ett stöd och 
möjligheter till samvaro för äldre i samhället, både de som bor på äldreboenden och 
de som bor hemma.  

• En del i det förebyggande arbetet som ligger inom socialtjänstsektorn är att 
bemanning med fältassistenter. Dessa har en viktig roll i samverkan med skola och 
omgivande samhälle och behöver långsiktigt stärkas. 



• Förvaltningen lyfter att det finns en möjlighet till minskad ambition/uppdrag genom en 
översyn av överenskommelsen gällande Columbus som idag drivs av flera stadsdelar 
tillsammans med Arbetsförmedlingen. Vi vill lyfta vikten av att den goda 
verksamheten som bedrivs inom Columbus får fortsätta. 

• Vi vill också poängtera att vi inte ser några möjligheter till besparingar avseende fria 
resor till och från daglig verksamhet, eller i habiliteringsersättningen i daglig 
verksamhet, inte heller i omfattning och innehåll i boendstödsbesluten. 
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